
ODGOVORI NA 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

IZ 23. REDNE SEJE 
 

 
Občinski svetnik Ivan Pungartnik je podal naslednja vprašanja oziroma pobude: 

1. Najprej omeni, da večino svojih vprašanj postavlja, kot je bilo predlagano, preko elektronske 
pošte. Stanovalci na naslovih Trg 9 in Trg 13 navajajo, da ni ulične razsvetljave, ki je včasih 
bila, vendar je bila odstranjena. Gospod Pungartnik še doda, da je šel tudi sam preveriti in 
potrdil, da je na tem območju res temno ter slabo vidljivo.   

ODGOVOR: 
Na območju pri stanovanjskih blokih Trg 9 in 13 res ni ulične razsvetljave, da pa je nekoč 
tam bila, v naših evidencah tega podatka nimamo. Nova svetilka se lahko namesti, v kolikor 
je izkazan interes, pridobljeno soglasje s strani podjetja Elektro Celje d.d. (kar pomeni, da 
obstajajo tehnični pogoji za namestitev nove svetilke) ter so za to predvidena sredstva v 
proračunu na postavki novogradnja javne razsvetljave. 
 

2. Kdaj bo občinski svet sprejemal nov občinski prostorski načrt (OPN)?  
Župan odgovori, da predvidoma v spomladanskih mesecih leta 2014. 

 
3. Opozori na zanemarjeno stanje objekta, kjer je včasih bila trgovina Borovo, ki kazi splošno 

podobo Prevalj.  
ODGOVOR: 
Dne 24.12.2013 smo posredovali opozorilo lastniku lokala, ki nam je dne 09.01.2014 
odgovoril, da bodo stanje lokala preverili in upoštevali naš predlog glede zastrtja izložb s 
papirjem. 

 
4. Opozori na slabo publiciteto akcije Karitasa v mesecu novembru, ter navede, da je bil slab 

odziv prav zaradi slabega oglaševanja akcije.  
 
Občinski svetnik Bernard Pačnik je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

5. Opozori na slabo urejeno javno razsvetljavo na prehodih za pešce na glavni - državni cesti 
ter pozove k ureditvi boljše razsvetljave.  

ODGOVOR: 
Svetilke pri prehodih za pešce ob glavni cesti skozi naselje (znotraj tabel, ki označujejo 
naselje Prevalje) so v pristojnosti občine. Pri izvedbi projekta Prenove javne razsvetljave, ki 
je bil zaključen lansko leto, so bile izvedene meritve osvetljenosti za referenčne odseke (pri 
Prevent TRO, v Spodnjem kraju ter Pod gonjami), ki so bile upoštevane pri načrtovanju 
oziroma projektiranju zamenjave sijalk, hkrati pa so bila upoštevana tudi določila Uredbe o 
mejnih vrednostih svetlobnega onesnaževanja okolja. Prenova se je tako izvedla skladno z 
vsemi določili. Prehodi zunaj table, ki označuje naselje pa so v pristojnosti Direkcije RS za 
ceste, vendar gre v primeru Prevalj zgolj za prehod pri Štoparju, ki pa je zadostno osvetljen. 
 

6. Pohvali predsednika krajevne skupnosti Holmec, ki je uredil sanacijo ceste v štirinajstih 
dneh. Župan dopolni, da so bila dela končana v še krajšem času.  

 

Občinski svetnik Andrej Stermec je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
7. Pohvali izvedbo krožišča - otočka v naselju Stare sledi. 

 
8. Opozori, da prevaljski gasilci še vedno niso dobili gasilske lestve ter opozori, da je zakonski 

rok 1.1.2014. 
ODGOVOR: 
V proračunu za leto 2014 so zagotovljena sredstva za lestev in pogodba je bila posredovana 
na Koroški gasilski zavod.  
 

9. Pozove občinsko upravo Občine Prevalje, da organizira predavanje na temo ogljikovega 
monoksida, saj so občani premalo osveščeni o njegovi škodljivosti.  

ODGOVOR: 
Na spletno stran smo posredovali informacijo o nevarnostih ogljikovega monoksida. V 
mesecu februarju 2014 bomo organizirali seminar na temo ogljikovega monoksida. 

 



 
Občinski svetnik Franc Juričan je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

10. Pohvali realizacijo pobud in vprašanj. 
 
11. Opozori, da na seji nima mikrofona. Nadalje opozori, da brezžična povezava slabo deluje.  

ODGOVOR: 
Novi mikrofon je že dobavljen in bo postavljen in v uporabi na tej seji občinskega sveta. Na 
sejo občinskega sveta smo povabili računalničarja, ki bo preveril stanje internetnih 
povezav. 

 
12. Apelira na župana, da se drži svojih obljub.  
13. Opozori na visoke stroške odvetniških storitev, opravljenih za Občino Prevalje.  

 
Občinski svetnik Marjan Sonjak je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

14. Vpraša gospo podžupanjo, Margareto Jukič, kako daleč je projekt ureditve vaškega jedra 
Šentanel ter kakšne so možnosti za uspeh pri tem projektu.  

Podžupanja odgovori, da je bil projekt dan v nabor projektov RRA do leta 2020 in je pri 
razvojnih projektih RRA prijavljen.  

 
15. Vpraša, kakšne so možnosti izgraditve čistilne naprave v Šentanelu.  

Župan odgovori, da bo to skupni projekt občin koroške regije, ter da se bodo prijavili za 
pridobitev evropskih sredstev. Gospod Sonjak opozori, da je predlog izgradnje čistilne 
naprave predviden v proračunu za prihodnje leto ter da želi, da se ga tekom leta ne umakne. 
Zaključi z voščilnico občanom in občankam.  

 
Občinski svetnik Dušan Golnar je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

16.  Vpraša glede kompenzacijske omare.  
ODGOVOR:  
Kompenzacijske naprave še ni bilo mogoče vgraditi, ker se mora naprej določiti moč 
kompenzacijske naprave. Po spremljanju jalove energije na števcih je po trimesečnem 
obratovanju objekta možno pripraviti izračun, kakršna moč kompenzacijske naprave je 
sploh potrebna za takšen objekt. Izračuni so že pripravljeni in bo kompenzacijska naprava 
do konca meseca januarja 2014 tudi vgrajena in  v funkciji.  

 

17. Opozori na menjavanje vhodnih vrat občinskih stanovanj v stanovanjskih blokih na 
Prevaljah ter opozori, da niso izbrali primernega časa, saj je bila večina stanovalcev 
zaradi praznikov doma. 

 
ODGOVOR: 
Investicijo zamenjave vhodnih vrat je izvedlo Stanovanjsko podjetje d.o.o.. Smo jih 
opozorili, da morajo v prihodnje biti pozorni na dneve, kdaj se kaj dela, prav tako pa se o 
delih, ki se izvajajo v več stanovanjskih stavbah, mora predčasno obvestiti vse stanovalce. 
 

Občinski svetnik Maks Pučelj je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
17.  Povabi na Holmec na prihod Božička in Dedka Mraza v nedeljo, 22.12.2013, ob 15. uri.  

 


